
 
Betreft: vragenhalfuurtje over zijstraat Gemertseweg 
Datum: 12-12-2024 

Begin dit jaar heeft de DOP het college attent gemaakt op de erg slechte staat van het 
wegdek van het doodlopende stuk Gemertseweg (zijstraat). Tot op heden is daar nog 
niets aan gedaan. 

1. Wat is de reden daarvan? 
2. Wanneer denkt het college daar maatregelen te gaan treffen? 
3. Bent u het met de DOP eens dat de gemeente de onveilige situatie te lang in 

stand laat en heeft gelaten? 

Fractie DOP 


